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Českomoravská myslivecká jednota, z.s. 

Okresní myslivecký spolek Třebíč 

Zápis č. 4/2024 
 

Z jednání okresní myslivecké rady OMS Třebíč, svolané předsedou Ing. Františkem Kazdou, které 

se uskutečnilo dne 10.4. 2024 v 17:00 hod na Bažantnici. 

 

Přítomni: Členové MR Třebíč:  

 Ing. František Kazda, Ing. Aleš Dočekal, Mgr. Eva Illová, Ing. Jan Klusáček,  

Ing. Tomáš Sedláček, RNDr. Jiří Maša, Ing. David Hybner  

Omluveni:   

Hosté:  

 

Program: 

1. Uvítání 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání MR 

4. Příprava zasedání Okresního sněmu 

5. Různé 

6. Ukončení 

 

 

1. Uvítání  

Předseda Ing. František Kazda zahájil setkání a přivítal přítomné. 

 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu: 

Předseda Ing. František Kazda zahájil jednání OMR Třebíč a ověřil schopnost orgánu 

se usnášet – rada je usnášeníschopná, přítomno 7 členů OMR. 

Následně navrhl volbu předsedy jednání, zapisovatele a ověřovatele zápisu takto: 

Předsedající jednání myslivecké rady: Ing. František Kazda 

Zapisovatel: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřovatel zápisu: Ing. Tomáš Sedláček 

O návrhu bylo veřejně hlasováno: Schváleno všemi přítomnými. 

 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání MR 

a. Záměr nájemce YASHICA na vybudování pěšiny. Před rozhodnutím osloví předseda SK 

balistika pro odborný názor. Jednatel s nájemcem probere variantu od střelnice vzdálenější 

možnosti propojující zmíněné ovšem přes pozemek LČR. Nájemce o vybudování na 

pozemku LČR nemá zájem. Předseda SK oslovil balistika a čekáme na jeho 

stanovisko. Jednatel osloví ke společnému jednání na místě nájemce - YASHICA, 

zástupce města Třebíč a nájemce zemědělských pozemků - DVP Ametyst. 

b. Žádost OMS Znojmo o souhlas s konáním zkoušek z výkonu psů na okrese Třebíč.  

MR neschválila souhlas s pořádáním těchto zkoušek na našem okrese. Jednatel sdělí 

stanovisko žadateli. Nesouhlasné stanovisko bylo sděleno telefonicky i písemně zasláno 

na OMS Znojmo. 
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c. Předseda SK navrhnul opravu přístřešku na stanovišti trap střelnice, který je v havarijním 

stavu. Bude vybrána vhodná technologie a způsob provedení. Provedení rekonstrukce 

střechy přístřešku na trapu svépomocí. Bude poptána cenová nabídka na opravu 

laviček okolo střelnice. 

 

4. Příprava zasedání Okresního sněmu 

a. Okresní sněm se uskuteční dle plánu dne 12. června 2024 od 16:00 hod v kulturním zařízení 

OMS Bažantnice. Prezence účastníků bude probíhat od 14:30 hod.  

b. Předseda navrhl ponechat okresní sněm jako sněm delegátů, z nichž každý bude disponovat 

minimálně 3 hlasy (včetně svého). Všichni pro. 

c. Pozvánky budou rozeslány 12. května 2024 (30 dní před konáním okresního sněmu) na 

dostupné emailové adresy a také vyvěšena na webu OMS. 

d. Budou osloveni členové OPK do mandátové a volební komise okresního sněmu. 

e. Budou pozváni všichni vyznamenaní „Za zásluhy o myslivost“ II. a III. stupeň, věrnostní 

medaile a také členové 50 let v ČMMJ. 

f. Předseda navrhl a myslivecká rada schválila pozvánku s programem v následujícím znění. 

Všichni pro. 

1. Zahájení 

2. Volba předsedajícího 

3. Volba zapisovatele, ověřovatele zápisu, návrhové a mandátové komise 

4. Schválení návrhu hostů sněmu 

5. Schválení programu sněmu 

6. Zpráva předsedy o činnosti MR a plnění usnesení okresního sněmu 

7. Informace předsedů komisí o činnosti za rok 2023 

8. Zpráva dozorčí rady 

9. Schválení účetní závěrky za rok 2023 

10. Uvedení názvu OMS do souladu se Stanovami ČMMJ 

11. Předání vyznamenání a děkovných listů 

12. Diskuse 

13. Zpráva mandátové komise 

14. Usnesení 

15. Závěr 

 

5. Různé 

a. Vyznamenání pro členy ČMMJ za jejich dlouholetou činnost  

Bylo hlasováno o zaslaných návrzích na udělení vyznamenání ČMMJ. 

Usnesení: MR souhlasí s udělením vyznamenání dle přílohy č.1 tohoto zápisu. Všichni 

pro. 

 

b. Úprava formuláře dohody o provedení práce 

Účetní upozornila na nutnost úpravy formuláře DPP v souvislosti se změnou legislativy od 

1.7.2024 včetně. Do DPP doporučila doplnit prohlášení, kdy měsíční výplata zaměstnance 

nemá překročit 4.000,- Kč včetně. Doporučila uzavírat dohody na kratší období např. 

čtvrtletí nebo na půl roku. Se související zvýšenou administrativní náročností upozornila, 

že do budoucna bude nutně navýšena také cena za daňovou a účetní činnost, předběžný 

návrh úhrady formou měsíčního paušálu. Na příští jednání rady bude připraveno finální 
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znění ke schválení. Jednatel se dotáže účetní na nutnost doplnění plánu práce 

v hodinách u DPP. 

 

c. Klubová výstava KCHLS na Bažantnici v roce 2025 

K již dříve schválené žádosti paní Lenky Suché jsme obdrželi návrh termínů konání: 7.6., 

5.7., nebo 12.7.2025.  

Usnesení: MR souhlasí s jedním z červencových termínů. Jednatel sdělí žadatelce 

k potvrzení finálního termínu. Všichni pro. 

 

d. Kurz pro myslivecké hospodáře bude zahájen, přihlášeno 7 zájemců. Zahájení se uskuteční 

ve čtvrtek 11.4. od 16.00 hodin v loveckém salonku Bažantnice. 

 

6. Ukončení 

Předseda poděkoval členům rady za jejich práci pro OMS a jednání ukončil. 

 

 

Předsedající: Ing. František Kazda 

Zapsal: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřil: Ing. Tomáš Sedláček 


